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Hei!

Vi har hatt eit par saker med tilbakebetaling frå anleggseigar i løpet av dei siste tre åra.

Dette har vore sal av anlegg som har fått tildelt spelemidlar. Salet har vore til ny anleggseigar som ikkje har 
vore berettiga til spelemidlar, difor må anleggseigar betale tilbake spelemidlar.

Venleg helsing

Bjørg Larsen
Spesialrådgjevar
Kultur og idrett

Tlf: 55 23 91 65 | Mob: 918 40 920
www.hordaland.no | 

Fra: Geir Bjarte Hjetland [mailto:Geir.Bjarte.Hjetland@nrk.no] 
Sendt: 18. april 2016 07:25
Til: steros1@ostfoldfk.no; torgeir.berg@afk.no; torunn.korneliussen@afk.no; espen.andersen@afk.no; 
rune.fenne@bym.oslo.kommune.no; lars.gotaas@hedmark.org; kari.nilssen@hedmark.org; 
elin.bjornstad@oppland.org; tuva.eiklid@oppland.org; oyvind.gonsholt@bfk.no; rasmusa@vfk.no; 
barda@vfk.no; therese.lahus@t-fk.no; marte.aksnes@t-fk.no; nils.andre.gundersen@austagderfk.no; 
anders.nygaard@vaf.no; jostein.kvernes.salvesen@rogfk.no; erik.sondenaa@rogfk.no; Tore Andersen; Bjørg 
Larsen; vegar.bellingmo@mrfylke.no; frank.gjengaar@stfk.no; oddveig.bredesen@stfk.no; 
karen.meland@stfk.no; thor.brandt@ntfk.no; gisle.loseth@ntfk.no; kristin.hunstad@nfk.no; 
roar.blom@nfk.no; johnni.handstad@tromsfylke.no; vibeke.skinstad@tromsfylke.no; 
emil.agersborg.bjorna@ffk.no
Emne: Ei lita hjelp i samband med sak til NRK 

Hei! Eg har sendt denne mailen til alle som står oppført på lista på "idrettsanlegg.no".

Eg er journalist i NRK og jobbar med ei sak til TV om anleggseigarar som ikkje følger forpliktelsane som 
følgjer med å få tildelt spelemidlar. Vi har intervjua Atle Skrede i Sogn og Fjordane fk, og brukar eit øydelagd 
tennisanlegg som døme på at kommunar må betale tilbake spelemidlar.

I samband med dette så håpar eg at de kan svare meg kjapt på følgjande:

 Kor mange saker (ca) med tilbakebetaling / inndraging av spelemidlar har dykkar fylkeskommune i 
året?

 Sånn ca kor mange saker har det vore dei fem siste åra?
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 Har de eksempel på saker som gjeld dykkar fylke (t.d. medieoppslag e.l.)?

Dette er altså rein research, ikkje noko intervju, og eg kjem ikkje til å sitere nokon av dykk i saka på TV. Men 
eg treng nokre få opplysingar for å danne meg eit bilde av situasjonen.

Veldig fint om eg kan få ei tilbakemelding på dette innan klokka 12 i dag, måndag 18. april. 

Mvh Geir Bjarte Hjetland, NRK

Tlf 95 09 03 18
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